
 

 
 

SNATRA SPORTSTUGEFÖRENING  
Styrelsemöte                                                    
 
Plats: Klubbstugan 
Datum: 2015-10-03 
Deltagare: Jesper Hedrén, Patrik Zander, Michael Ekeroth, 
Monika Brink, Ulf Wallin 
Förhindrade: Leif Larsson, Gunilla Englund Tord Hellström, 
 

  
§ 1 Mötets öppnande 
 Jesper hälsade välkommen och öppnade mötet. 
  
§ 2  Föregående protokoll 

Föregående protokoll är från 2015-09-05. 
 

§ 3 Rapport från kassören 
 Vägförening ca: 49 503:- 

Stugförening ca: 61 189:- 
Muddringskonto ca: 182 043:- 
 

§ 4 Rensning av rännan och hamnen 
Snatra sportstugeförening har nu fått tillstånd av Tierps kommun för 
muddring av rännan och hamnen samt att lägga upp massorna på land 
på udden bakom gästplatserna där det finns befintliga muddermassor 
sen tidigare.  
Gävle sjösanering kommer att genomföra arbetet med start om ca 3-4 
veckor vilket innebär att alla båtar och bryggor måste vara upptagna 
senast 18 oktober. Patrik kommer att skicka ut ett särskilt meddelande 
om detta. Käpparna för markering av rännan kommer att vara kvar. 
Muddringen omfattar inte badet eftersom det inte tillhör vårt arrende. 
 
Föreningen kommer att begära löpande information om tidsåtgång och 
kostnader för muddringen genom att kräva att Gävle sjösanering för 
dagbok under sitt arbete. 
 

§ 5  Arbetsdag lördag 6 oktober 
 
Grusning väger 
Stänga av vattnet 
Ta ner vimplar 
Korvgrillning 
 
Information om datum då vattnet stängs av kommande säsong kommer 
att meddelas i samband med att fakturan skickas ut. 
 
För dom som sköter föreningens allmänna gräsytor beslutades att de inte 
behöver delta på arbetsdagarna. 
 



§ 6  Övrigt  
  

Gräva upp i hamnen vid ”Ladan” då dessa båtplatser har väldigt dålig  
med vatten, konstaterades att även detta behövs tillstånd till lika rensning 
ränna. 
Ny ”festkommitté” för sommar fest efterlyses - Patrik lägger ut detta på 
hemsidan. 
Vår ”Kase är äntligen flisad, det diskuterades att stänga denna då det är 
ett återkommande problem för vår förening. 
Förslag framkom om att lägga i en brygga vid hamninloppet där man kan 
lägga till eller fiska. 
Våra nya vägskyltar i området skapade lite ”irritation” hos medlemmarna, 
speciellt den som sattes vid 76án. 
Denna skylt är nedmonterad och kommer ej att monteras igen. 
Våra trädgårds maskiner (klipparen samt trimrar ) kommer att lämnas in 
för översyn/ genomgång under vintern, Tord ombesörjer detta. 
 
Det beslutades att Micke köper in en vägskrapa som kommer att kosta 
ca 7000 kr. 
 
Uffe kollar med någon smed för att höja bommar. 
 
Hammarbäcks saknar sin båtplats men enligt ritningar identifierades den 
som nr 49 vilket betyder att inte får användas av annan fastighet nästa 
säsong. 
 
Punkter till årsmöte 2016: 

 Förslag att de som ansvarar för skötsel löpande och i stor 
omfattning i området debiteras en medlemsavgift på 1 kr. 

 Förslag att det sista på kasen tas om hand till våren och sedan 
stängs detta område. 

 Förslag om att det ska bildas arbetsgrupper för olika saker t ex 
hamnen, badet osv och att deltagarna roterar mellan olika 
grupper. 

 
 
§ 7  Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte äger rum våren 2016.  
 
 

 Monika Brink 


